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Conceptverslag VSV 

Donderdag 9 mei 2019 van 17.00-19.00 uur 

LLZ, Toneelzaal 

 
Aanwezigen bestuur: 
Sandra Koomans (voorzitter, verloskundige 1e lijn), Mei Lie Lim (penningmeester, gynaecoloog), Linda 
Bregman (secretaris, kraamzorg), Femke Croes (bestuurslid, neonatoloog), Sabine Hekkema (vice voorzitter, 
klinisch verloskundige) 
 
Aanwezige gemandateerden VSV: 
Lizanne van Duuren (Keita verloskundige), Caroline Visser (verloskunde LLZ), Jos Roelofsen (Maatschap 
gynaecologie), Hilde Maassen (verloskundige 1e lijn Partera), Alma Bisschop (Embé), Rowena Abspoel 
(Klinisch verloskundige), Vera Botterman (PKZ Kraamzorg), Hedy Kromhout (Kindergeneeskunde) 

Verslag: Carolyn Krijnse Locker (notulist) 

Afmeldingen: Joke Droogh (klinisch verloskundige), Marie-Hélène Vollema (verloskundige 1e lijn, Embé) , 
Laura Latenstein van Voorst (Zin Kraamzorg). 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 17.00 uur en heet iedereen welkom.  

 

2. Vaststellen notulen 18-03-2019, doornemen actielijst 

Pagina 1, actielijst, actie 20181015/09: ‘systeem van de … toegevoegd’ wijzigen in ‘counselors van de 2e lijn 

worden in het systeem van de 1e lijn ingevoerd’. 

Pagina 2, agendapunt 4, 3e bullit: uitleg ‘de andere meting’. Naast NPS is er nog een andere verplichte 

clienttevredenheidspeiling die moet worden gedaan, alleen hoeft deze niet verplicht gepubliceerd te 

worden. Hiervoor kan men een keuze maken uit verschillende door het CPZ voorgeschreven modellen. De 

Federatie komt eventueel met een model.  

 

De notulen zijn met deze opmerking vastgesteld. 

 

Actielijst, status 

20160517/50. Jos heeft wederom gemaild en het nogmaals uitgelegd. Hierna heeft Jos niet meer 

gereageerd. Jos trekt zijn handen ervan af.  

20161005/60. Zorgmail. Men is volop bezig met inlichten. Caroline zoekt een verloskundige om mee te 

peilen. Lizanne stelt zich hiervoor beschikbaar. 

20181015/08. Het advies is dit voor te leggen aan andere ziekenhuizen en aan het juristennetwerk. Caroline 

pakt dit op en koppelt terug.  

20181219/02. De verduidelijking is ontvangen en het bestuur is ermee bezig om door te nemen. Wim heeft 

voorgesteld het te verduidelijken in een werkgroep. Het bestuur stelt voor het bij de werkgroep Kwaliteit 

neer te leggen. 

 

3. Vastellen agenda 

De agenda is vastgesteld. 
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4. Mededelingen bestuur 

• Terugkoppeling Federatie 

Er is een voorbeeld gesitueerd over sociocratisch vergaderen. Het betreft een ronde beeldvorming, een 

ronde mening, een ronde voorstel en conceptvragen op een voorstel. Het VSV ziet geen meerwaarde om de 

vergaderstructuur te wijzigen.  

Ger de Winter, PRN, was aanwezig. NPS is ter sprake geweest. Enkele VSV’s hadden al een NPS ingevuld. Er 

komt een besloten deel op de website waar cliënten een link voor gestuurd kunnen krijgen en waar reacties 

direct worden opgeslagen. 

• Aproposstudie 

Het VSV gaat meedoen. Vanaf juni loopt de studie. Deze wordt trapsgewijs uitgerold. Het is nog onduidelijk 

wanneer het VSV aan de beurt is.  

• Ingekomen stukken 

o Brief JGZ: Stafverpleegkundige Karin Verheijen ziet grote meerwaarde om als JGZ aan te sluiten 

bij het VSV. Meerwaarde is volgens haar dat JGZ in de toekomst een preventieve taak krijgt.  

Het VSV koppelt terug dat eventueel zitting in een commissie een voorstel is in plaats van aan 

tafel in het VSV. 

o Brief GGZ psycholoog:  hierin wordt medewerking gevraagd van VSV voor inloopspreekuur jonge 

gezinnen. N.a.v. vorige vergadering heeft Linda gevraagd om verzoek te concretiseren. 

Antwoord is dat er nu gedacht wordt aan Centering Pregnancy en Centering Parenting. De 

psycholoog is verzocht contact op te nemen met JGZ en de eerste lijn alvorens zelf te starten.  

o Protocol versie wordt niet gewijzigd. Linda heeft de verloopdatum twee jaar opgeschoven.  

o 13/5/19 is de eerste bijeenkomst Safer studie in Het Forum. 

o 9/5/19 is de uitnodiging Sprekersavond van 4 juni a.s. verzonden.  

o Er zijn 2 vacatures in het bestuur: Sabine als 2e lijns verloskundige en vice voorzitter. Jolanda is 

mogelijk geïnteresseerd.  

Linda als kraamzorg treedt ook af per 1/1/20 als secretaris. Hiervoor is nog geen vervanging in 

beeld.  

o Mail uit commissie Borstvoeding. Er is in de commissie besloten een tweede lactatiekundige 

achter de hand te hebben om Cora te vervangen en 2 x met 2 lactatiekundigen de cursus te 

geven en 2 x te declareren. Het bestuur geeft aan dat het niet de bedoeling is dat commissies 

zelfstandig geld uitgeven.  

Besluit: VSV gaat in op het voorstel van Cora om de volgende avond op eigen kosten te geven en 

de 1e factuur te betalen. Voor de eerste avond mogen beide lactatiekundigen declareren. 

Als er grote wijzigingen aankomen, dit graag melden bij Femke en geen geld uitgeven zonder 

toestemming VSV.  

• Terugkoppeling bijeenkomst 23/4 Bronovo (BabyConnect) 

Het was een technisch verhaal over onder andere de PGO. Over 2 weken is er een vervolg bijeenkomst. 

BabyConnect fungeert als een soort geldschieter om een projectleider te financieren voor diverse VSV’s. Alle 

systemen moet MedMij-proef zijn.  

• Foto’s op de website 

De foto’s zijn gemaakt met medewerking van PKZ, Embé en Mei Li. Per beroepsgroep zijn er twee foto’s 

geselecteerd door de fotograaf. Sabine mailt de keuzes door en vraagt allen aan te geven welke foto zij 

geschikt vinden per beroepsgroep.  

• Beleidsplan en zorgstandaard 

Tijdens elke bestuursvergadering wordt dit bijgewerkt. Binnenkort heeft het bestuur een brainstormdag 

waarop alles actueel gemaakt wordt voor de ALV. 
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5. Mededelingen leden/commissies 

Sommige commissies hebben moeite bijeen te komen. Overall loopt het goed. 

De commissie Kwaliteit gaat op audit cursus op 5 juni. 

Vanuit de beroepsvereniging is medegedeeld dat de indicatiestelling GUO gewijzigd is.  

De Perined cijfers zijn bekend en worden geanalyseerd. Voorstel aan het bestuur is om de cijfers te 

presenteren op de ALV. De commissie Kwaliteit zal dit presenteren op de ALV. 

LLZ gaat per 21/6 volledig digitaal. Dit betekent dat rondom deze periode de spreekuren en OK minder bezet 

zijn. En voordat dit gebeurt wil LLZ met 1 à 2 eerstelijns verloskundigen om tafel om te bespreken hoe de 

poliklinische baringen en eventuele consulten te regelen is. Hilde, Lizanne, Sandra, Suzanne stellen zich 

beschikbaar namens de eerste lijns. Jos benadert deze mensen.  

 

6. Handboek VSV deel C. Organisatie: bespreking 

Pagina 1, opsomming. ‘Maatschap’ gynaecologie wijzigen in ‘vakgroep’.  

‘alle personen werkzaam bij ….’: dat alle medewerkers van leden van het VSV en andere medewerkers ook. 

Formulering aanscherpen. 

De missie is anders dan op website. Besloten wordt de missie van de website vooralsnog aanhouden.  

De leden bespreken de missie met hun achterban, bekijken of er essentiële zaken missen in de missie en 

beschrijving van de overige vermelde onderwerpen en leveren opmerkingen aan het bestuur vóór 1 juni. 

Agenderen op de ALV.  

 

7. Mandatering van afgevaardigde VSV in “3-huizen” overleg 

De vraag is hoe de mandatering te regelen is. Vastleggen hoe mandaat te regelen is en dat mandaat 

verplichtingen schept en hoe de terugkoppeling plaatsvindt. Het gaat om bijvoorbeeld acties aannemen 

namens het VSV, tijdsinvestering, ed. Momenteel gaat het om de financiering subsidie BabyConnect. 

Besluit: VSV geeft mandaat aan Mei Li en/of Jos. 

 

8. Stemronde: Akkoord met Zorgpad DDH= ja/nee 

Zorgpad DDH is met 21 stemmen vóór aangenomen. Linda communiceert dit naar Herman Kaptijn. 

 

9. Protocollen 

• Partusassistentie poliklinische partus (on hold) 

PKZ/Linda heeft een brief ontvangen met vrij veel problematiek. Zij geeft aan dat de oplossing niet binnen 

PKZ te vinden is en dat een gesprek met betrokken partijen (kraamzorg, 1e lijn en ziekenhuis) gewenst is. Er 

is nu sprake van een pad-stelling. In de brief stond dat het niet in alle gevallen mogelijk was vervroegde inzet 

partusassistentie (VIP) te regelen en dat bij poliklinische partus te veel gezichten in 24 uur bij de patiënt zijn.  

VIP is bij het KSV neergelegd. Vera is in gesprek met hen. De oplossing is nog niet concreet. Naviva wil dit 

eventueel wel aanbieden in de regio, PKZ doet het al op verzoek en ZIN weet nog niet hoe/of zij dit gaan 

doen omdat er geen NZA-tarief voor is bij de zorgverzekeraars. Wordt gevolgd. 

VIP thuis kan alleen door het eigen kraambureau aangeboden worden waar de klant staat ingeschreven. 

 

Poliklinische partus; Linda heeft op betreffende brief gereageerd met de mededeling dat zij in gesprek is 

gegaan met LLZ i.v.m. het onderaannemerschap en het samen zoeken naar mogelijke oplossingen. Hierop 

wilde het management eerst zelf in gesprek met de 1e lijns verloskundigen om na te gaan wat er precies 

speelt. Dit werd echter afgewezen waarna verloskundigen werden uitgenodigd voor gesprek met  Linda en 

Caroline. Ook dit tweede voorstel om aan tafel te komen werd geweigerd. De verloskundigen geven als 

reden dat zij alleen met Linda aan tafel willen zitten. Caroline geeft aan dat mogelijke oplossingen van 

invloed zijn op de bedrijfsvoering van het ziekenhuis en dat het dus zaak is om allen aan tafel te zitten.  
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Het bestuur stelt voor aan de verloskundigen om toch met Caroline (LLZ) en Linda (PKZ) om tafel te gaan. De 

verloskundigen bespreken dit met de achterban. Caroline vraagt terug te komen op haar uitnodiging. Er 

staan nog enkele data open. 

 

• Urineretentie post partum (in ontwikkeling) (Ellen/Tamara) 

 

Jos stelt voor nieuwe protocollen te ontwikkelen. Er zijn er 3 protocollen in ontwikkeling waaronder gebruik 

van Ascal tijdens zwangerschap.  

Tips voor nieuwe protocollen: hypertensie en dreigende partus premature. 

Jos stelt voor aanbevelingen te maken in plaats van een protocol over bijvoorbeeld het gebruik van Ascal.  

 

10. Rondvraag 

Mei Li:  

-De parkeerkaart voor LLZ doet het straks niet meer. Caroline gaat na hoe het zit en koppelt dit terug 

(Caroline) 

-Als er een versieverzoek is, dit graag dit via de polikliniek regelen. Duidelijkheid volgt.  

 

Hilde: 

-Spiegelgesprekken: gevraagd wordt wat de status is met betrekking tot de vragenlijsten consulten Minder 

Leven. Dit heeft de aandacht. 

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 18.40 uur en dankt alle aanwezigen voor zijn/haar bijdrage.  

 

 

Volgende vergaderdata in 2019: 15 juli (ALV), 11 september, 5 november, 12 december (ALV) 

 


